



خالد حنفي في المؤتمر العربي الهندي في نيودلهي: السعي إلى إجراء تجارة ثنائية بعملة غير الدولار

لدى البلدان العربية والبنك المركزي الهندي، العمل على طريقة للمضي قدماً في تسهيل التجارة بعملات رقمية على سبيل المثال لا الحصر. وهذا سوف يقلل من تكلفة المعاملات وسيكون بمثابة تعزيز إضافي للعلاقات الاقتصادية وسيعزز العلاقات التجارية بشكل أكبر".

واعتبر أنّ "المطلوب اليوم تعزيز التعاون العربي - الهندي في قطاع تكنولوجيا المعلومات والاقتصاد الرقمي حيث حققت الهند وثبة مهمة في هذا المضمار، إضافة إلى قطاعات أخرى أهمها الطاقة، والزراعة، والصناعات الغذائية، والتعدين. بالإضافة إلى أهمية الولوج في تنفيذ المشاريع المشتركة في البنية التحتية واللوجستيات. كما من المهم بنفس القدر الاستفادة من الاستثمارات العربية والهندية في التصنيع، والاندماج في سلاسل التوريد العالمية للتمتع بتعاون طويل الأمد وقوي على أساس شراكة مربحة للجانبين. كما يجب أن ينصب التركيز الحيوي على التعاون الريادي الموجه نحو المستقبل في مجال الابتكار والمشاريع الناشئة والتجارة الإلكترونية، والضيافة، وغيرها من الأمور التي يمكنها الاستفادة من نمو القيمة المضافة الأعلى في العلاقات الاقتصادية الهندية العربية".

وختم بالقول: "نحن بحاجة إلى تقوية الروابط الاقتصادية وتعميقها وإضفاء الطابع المؤسسي على التعاون طويل الأمد، وفي هذا المجال يعد المجلس الهندي العربي الذي تم إنشاؤه حديثاً علامة فارقة في هذا الاتجاه. كما نطمح إلى تفعيل دور الغرفة العربية - الهندية التي كانت المفاوضات بشأن إنشائها سلكت مساراً مهماً، ولكن نحتاج إلى المزيد من التنسيق والمشاورات في المرحلة المقبلة من أجل أن يتم تشكيل مجلس إدارة الغرفة من الجانبين العربي والهندي، حتى تتمكن من لعب دورها الجوهري الذي نعول عليه للارتقاء بالعلاقات المشتركة في المستقبل القريب".

المصدر (اتحاد الغرف العربية)

شدد أمين عام اتحاد الغرف العربية، معالي الدكتور خالد حنفي، خلال كلمة ألقاها في أعمال الدورة السادسة لمؤتمر الشراكة العربي - الهندي، التي عقدت في نيودلهي، خلال الفترة 11-12 تموز (يوليو) 2023، بحضور شخصيات رسمية واقتصادية بارزة من الجانبين العربي والهندي، في مقدمتها وزير الدولة للشؤون الخارجية والبرلمانية في الحكومة الهندية معالي شريف موراليدهاران، ومعالي الأمين العام المساعد في جامعة الدول العربية سعادة السفير إبراهيم المالكي، على أنّ "الباب مشرّع اليوم أمام إنشاء شراكة استراتيجية عربية - هندية، تحقق للطرفين مصالحهما المشتركة، وتقلل من اعتماد العرب التقليدي على الغرب في المجالات السياسية والأمنية والاقتصادية".

وأكد أنّ "الشراكة بين البلدان العربية وجمهورية الهند، تعدّ محركاً هاماً وجوهرياً لنمو اقتصادي يساهم في خلق فرصاً تجارية واستثمارية لأكثر من 2 مليار نسمة. كما يسهم التعاون الاقتصادي المشترك في تعزيز حيوية التدفقات التجارية والاستثمارية عبر منطقة جنوب آسيا والنفوذ منها إلى الأسواق الإقليمية والعالمية"، مشدداً على أنّ "العديد من الدول العربية تمتلك رؤية استشرافية وطموحة لتعزيز الانفتاح الاقتصادي على العالم وبناء الشراكات التجارية الدولية مع الأسواق الاستراتيجية، ومن هنا تكمن الأهمية في دعم النظام التجاري المتعدد الأطراف، باعتباره محركاً أساسياً لتحقيق التنمية الاقتصادية المستدامة. كما يأتي تأكيداً على إيمان الدول العربية بالتعددية والالتزام بخلق فرص جديدة للمصدرين والمصنعين والمستثمرين".

وأكد على "أهمية تعزيز اتفاقيات الشراكة الاقتصادية الشاملة بين البلدان العربية والهند، بما من شأنه خلق بيئة مفتوحة وغير تمييزية للتجارة عبر الحدود مع الهند، وإلغاء التعريفات الجمركية على السلع، وتعزيز وصول مزودي الخدمات إلى الأسواق عبر القطاعات الرئيسية والفرعية بما في ذلك التجارة الرقمية وحقوق الملكية الفكرية، إضافة إلى توفير فرص العمل".

وتطرّق الأمين العام في كلمته، إلى "وجوب السعي إلى إجراء تجارة ثنائية بعملة غير الدولار، مما يتطلب من البنوك المركزية



■ Khalid Hanafi at the Arab-Indian Conference in New Delhi: Seeking Bilateral Trade in a Currency Other than the Dollar

The Secretary General of the Union of Arab Chambers, His Excellency Dr. Khaled Hanafi, stressed during a speech he delivered at the work of the sixth session of the Arab-Indian Partnership Conference, which was held in New Delhi, during the period 11-12 July 2023, in the presence of prominent official and economic figures from the Arab and Indian sides. At the forefront of which is the Minister of State for Foreign and Parliamentary Affairs in the Indian government, His Excellency Sharif Muralidharan, and His Excellency the Assistant Secretary-General of the League of Arab States, His Excellency Ambassador Ibrahim Al-Maliki, "The door is open today to the establishment of an Arab-Indian strategic partnership that achieves the two parties' common interests, and reduces dependence on traditional Arabs over the West in the political, security, and economic fields." He stressed, "The partnership between the Arab countries and the Republic of India is an important and essential engine for economic growth that contributes to creating trade and investment opportunities for more than 2 billion people. Joint economic cooperation also contributes to enhancing the vitality of trade and investment flows across the South Asian region and their access to regional and global markets." Emphasizing, "Many Arab countries have forward-looking and ambitious visions to enhance economic openness to the world and build international trade partnerships with strategic markets, hence the importance of supporting the multilateral trading system, as a key driver for achieving sustainable economic development. It also comes as an affirmation of the Arab countries' belief in multilateralism and commitment to creating new opportunities for exporters, manufacturers, and investors."

He stressed the importance of strengthening comprehensive economic partnership agreements between Arab countries and India, which would create an open and non-discriminatory environment for cross-border trade with India, eliminate tariffs on goods, enhance market access for service providers

across key and sub-sectors including digital trade and intellectual property rights, in addition to creating jobs."

In his speech, the Secretary-General touched on "the need to seek bilateral trade in a currency other than the dollar, which requires the central banks of Arab countries and the Central Bank of India to work on a way to move forward in facilitating trade in digital currencies, for example. This will reduce the cost of transactions, serve as an additional strengthening of economic relations and further strengthen trade relations."

He considered that "what is required today is to strengthen Arab-Indian cooperation in the information technology sector and the digital economy, as India has made an important leap in this field, in addition to other sectors, the most important of which are energy, agriculture, food industries, and mining. In addition to the importance of access in the implementation of joint projects in infrastructure and logistics. It is equally important to leverage Arab and Indian investments in manufacturing and integrate them into global supply chains to enjoy long-term and robust cooperation based on a win-win partnership. The vital focus should also be on future-oriented entrepreneurial collaboration in innovation, start-ups, e-commerce, hospitality, and other things that can benefit from higher value-added growth in India-Arab economic relations."

He concluded by saying, "We need to strengthen and deepen economic ties and institutionalize long-term cooperation, and the newly established Indo-Arab Council is a milestone in this direction. We also aspire to activate the role of the Arab-Indian Chamber, whose establishment negotiations have taken an important path. But we need more coordination and consultations in the next phase in order to form the Chamber's Board of Directors from the Arab and Indian sides so that it can play its essential role that we rely on to upgrade joint relations in the near future."

Source (Union of Arab Chambers)

"OPEC": Global Energy Demand Expected to Rise 23%

Until 2045

The Secretary-General of the Organization of the Petroleum Exporting Countries (OPEC), Haitham Al-Ghais, predicted during an oil and gas conference in Nigeria, global energy demand to rise 23 percent by 2045.

"The global oil sector needs investments worth \$12.1 trillion over the same period, but it is not on track to reach this level of investment."

He described calls to reduce or block financing for new oil projects as unwise and unrealistic, as the world needs all forms of energy to meet global demand.

Source (Al-Arabiya.net Website, Edited)



"أوبك": توقعات بارتفاع الطلب العالمي على الطاقة 23% حتى

2045

توقّع أمين عام منظمة البلدان المصدرة للبترول "أوبك" هيثم الغيص، خلال مؤتمر للنفط والغاز في نيجيريا، ارتفاع الطلب العالمي على الطاقة 23 في المئة حتى حلول عام 2045.

ونوّه إلى أنّ "قطاع النفط العالمي يحتاج إلى استثمارات بقيمة 12.1 تريليون دولار خلال الفترة ذاتها، لكنه ليس في طريقه للوصول لهذا المستوى من الاستثمارات".

ووصف الدعوات إلى تقليل أو منع التمويل لمشاريع النفط الجديدة بأنها دعوات تفتقر إلى الحكمة والواقعية، إذ أنّ العالم بحاجة لجميع أشكال الطاقة لتلبية الطلب العالمي.

المصدر (موقع العربية.نت، بتصرف)

Morocco Expects GDP Growth of 3.3% in 2023

The High Commission for Planning in Morocco expected that the economic growth rate in the Kingdom would rise to 3.6 percent in 2024 next, and 3.3 percent this year, assuming an average grain crop and an increase in exports. In a report, the delegate expected a fiscal deficit of 5 percent of GDP in 2024, up from 4.8 percent this year. According to the delegate, annual inflation is expected to drop from 2.8 percent in 2023 to 1.8 percent in 2024. The delegate expected that Morocco's total sovereign debt would reach 86.5 percent in 2024, up from 85.8 percent in 2023. The money supply would slow to 5.5 percent in 2024 after an expected growth of 7.2 percent this year.

Source (Al-Arabiya.net Website, Edited)



المغرب يتوقع نمو الناتج المحلي الإجمالي 3.3% في 2023

توقعت المندوبية السامية للتخطيط في المغرب، أن يرتفع معدل النمو الاقتصادي في المملكة إلى 3.6 في المئة العام 2024 المقبل، و3.3 في المئة هذا العام على افتراض محصول حبوب متوسط وزيادة الصادرات. وتوقعت المندوبية في تقرير لها عجزا ماليا 5 في المئة من الناتج المحلي الإجمالي في 2024، ارتفاعا من 4.8 في المئة في العام الجاري. ومن المرتقب بحسب المندوبية انخفاض التضخم السنوي من 2.8 في المئة في 2023 إلى 1.8 في المئة في 2024. وتوقعت المندوبية أن يبلغ إجمالي الدين السيادي للمغرب 86.5 في المئة في 2024، ارتفاعا من 85.8 في المئة في 2023. على أن يتباطأ المعروض النقدي إلى 5.5 في المئة في 2024 بعد نمو متوقع 7.2 في المئة هذا العام.

المصدر (موقع العربية.نت، بتصرف)

The Monetary Fund: Fiscal Control and Structural Reform Support Bahrain's External Position

A report issued by the International Monetary Fund showed that Bahrain achieved strong growth in 2022, similar to the situation in other Gulf Cooperation Council countries, where the continued momentum of public financial reforms and the rise in oil prices contributed to improving the balance of public finances and the external balance.

According to the Fund, the Bahraini economy grew by 4.9 percent in 2022, driven by a growth of 6.2 percent in the non-hydrocarbon GDP, while the hydrocarbon GDP declined by 1.4 percent.

In addition, the Fund indicated that in light of the ongoing economic recovery, ongoing public financial reforms, and high oil prices, the public budget deficit recorded a remarkable decline from 6.4 percent in 2021 to 1.2 percent of GDP in 2022, while the overall public finance deficit shrank. From 11 percent to 6.1 percent of the GDP.

Source (Al-Arabiya.net Website, Edited)

صندوق النقد: الضبط الهالي والإصلاح الهيكلي يدعمان المركز الخارجي للبحرين

أظهر تقرير صادر عن صندوق النقد الدولي، عن تحقيق البحرين نموا قويا عام 2022، على غرار الوضع في دول مجلس التعاون الخليجي الأخرى، حيث ساهم استمرار زخم إصلاحات المالية العامة وارتفاع أسعار النفط في تحسين رصيد المالية العامة والرصيد الخارجي.

ووفق الصندوق حقق الاقتصاد البحريني نموا بنسبة 4,9 في المئة عام 2022، مدفوعا بنمو قدره 6,2 في المئة في إجمالي الناتج المحلي غير الهيدروكربوني، بينما تراجع إجمالي الناتج المحلي الهيدروكربوني بنسبة 1,4 في المئة.

وبيّن الصندوق أنّه في ظل التعافي الاقتصادي الجاري وإصلاحات المالية العامة المستمرة وارتفاع أسعار النفط، فقد سجل عجز الميزانية العامة تراجعا ملحوظا من 6,4 في المئة عام 2021 إلى 1,2 في المئة من إجمالي الناتج المحلي عام 2022، بينما تقلص عجز المالية العامة الكلي من 11 في المئة إلى 6,1 في المئة من إجمالي الناتج المحلي.

المصدر (موقع العربية.نت، بتصرف)



مصر تستهدف خفض الدين العام دون 80% من الناتج المحلي

كشفت وزير المالية المصري محمد معيط، عن أن مصر تستهدف أن تكون نسبة الدين إلى الناتج المحلي الإجمالي دون 80 في المئة خلال 5 سنوات.

ولفت إلى أن "الميزانية العامة للدولة سجلت فائضا أوليا بلغ 157 مليار جنيه أي ما يعادل 5.09 مليار دولار في السنة المالية 2022-2023 المنتهية في يونيو/حزيران الماضي".



وسجل معدل نمو الإيرادات خلال العام المالي المنتهي في يونيو (حزيران) الماضي 11.5 في المئة، وفائض أول 157 مليار جنيه مقارنة مع 100 مليار جنيه العام السابق والعجز الكلي 6.2 المئة.

وأشار الوزير معيط إلى "تمويلات خارجية متوقعة من إصدار السندات الباندا والساموراي ومؤسسات دولية بقيمة 3 مليارات دولار".

المصدر (موقع العربية.نت، بتصريف)

Egypt Aims to Reduce Public Debt Below 80% of GDP

Egyptian Finance Minister Mohamed Maait revealed that Egypt aims to have the debt-to-GDP ratio below 80 percent within 5 years. He pointed out that "the state's general budget recorded an initial surplus of 157 billion pounds, equivalent to 5.09 billion dollars, in the fiscal year 2022-2023, which ended last June."

The revenue growth rate during the fiscal year ending in June was 11.5 percent, with a first surplus of 157 billion pounds compared to 100 billion pounds in the previous year, and an overall deficit of 6.2 percent.

Minister Maait referred to "external financing expected from the issuance of panda and samurai bonds and international institutions at a value of \$3 billion."

Source (Al-Arabiya.net Website, Edited)

البرلمان الأوروبي يصادق على خطة لتعزيز إنتاج أشباه الموصلات محلياً

صادق البرلمان الأوروبي على خطة لتطوير صناعة أشباه الموصلات محلياً وتقليل الاعتماد على آسيا في هذا القطاع الاستراتيجي. حيث حظي النص بموافقة 587 عضواً ورفضه عشرة أعضاء فيما امتنع 38 عضواً عن التصويت.

ويُعرف النص باسم "قانون الرقائق" ويهدف إلى مضاعفة حصة الاتحاد الأوروبي في السوق العالمية لتبلغ 20 في المئة بحلول عام 2030.

وشهدت أوروبا انخفاضا في قدرتها على تصنيع أشباه الموصلات في العقود الأخيرة، وصارت تعتمد بشكل متزايد على المنتجين الآسيويين الذين يهيمنون على السوق العالمية: تايوان (حيث ينتج 90% من الرقائق الأكثر تطورا في العالم) وكوريا الجنوبية والصين.

المصدر (موقع العربية.نت، بتصريف)



The European Parliament Endorses a Plan to Promote Domestic Semiconductor Production

The European Parliament approved a plan to develop the semiconductor industry locally and reduce dependence on Asia in this strategic sector. As the text was approved by 587 members, ten members rejected it, while 38 members abstained from voting.

The text is known as the "Chip Act" and aims to double the European Union's share of the global market to 20 percent by 2030.

Europe has seen its semiconductor manufacturing capacity decline in recent decades and has become increasingly dependent on the Asian producers that dominate the global market: Taiwan (where 90% of the world's most advanced chips are produced), South Korea, and China.

Source (Al-Arabiya.net Website, Edited)

عُمان وسوريا نحو تنمية التعاون الاقتصادي والاستثماري والتجاري

اعتبر رئيس مجلس إدارة غرفة تجارة وصناعة عُمان، فيصل بن عبد الله الرواس، خلال منتدى الأعمال العُماني السوري الذي عقد في مسقط بتنظيم من غرفة تجارة وصناعة عُمان، أن "المنتدى العُماني السوري يسعى إلى تعزيز العلاقات التجارية والاقتصادية بين البلدين".

وأشار إلى أن "المنتدى يركّز على مجموعة من القطاعات الاقتصادية، أبرزها:



Oman and Syria towards the Development of Economic, Investment, and Trade Cooperation

The Chairman of the Board of Directors of the Oman Chamber of Commerce and Industry, Faisal bin Abdullah Al-Rawas, considered during the Omani-Syrian Business Forum held in Muscat, organized by the Oman Chamber of Commerce and Industry that "the Omani-Syrian Forum seeks to strengthen trade and economic relations between the two countries."

He pointed out that "the forum focuses on a group of economic sectors, most notably: food industries, import and export, contracting, the clothing and cotton industry, the textile and textile sector, tourism, veterinary medicines, fodder, fertilizer, chemicals, and the plastics industry." Considering that, "such programs and visits contribute to promoting investment opportunities, incentives, and facilities, and introducing the resources and capabilities of each country to those wishing to invest, conclude deals or establish partnerships with their counterparts in both countries."

Al-Rawas called on the business community to "seize these opportunities in a way that develops their projects and benefits the national economy for both sides."

Source (Al-Sharq Al-Awsat Newspaper, Edited)

الصناعات الغذائية، والاستيراد والتصدير، والمقاولات، وصناعة الألبسة والقطنيات، وقطاع النسيج والأقمشة، والسياحة، والأدوية البيطرية والأعلاف والسماد، والمواد الكيميائية، وصناعة البلاستيك"، معتبرا أن "مثل هذه البرامج والزيارات تسهم في الترويج لفرص وحوافز وتسهيلات الاستثمار، والتعريف بموارد وإمكانات كل دولة للراغبين في الاستثمار، أو عقد صفقات أو تأسيس شركات مع نظرائهم في كلا البلدين".

ودعا الرواس مجتمع الأعمال إلى "اغتنام هذه الفرص بما ينمي مشروعاتهم، ويعود بالنفع على الاقتصاد الوطني للجانبين".

المصدر (صحيفة الشرق الأوسط، بتصريف)

■ الاقتصاد العالمي سينمو 3% في الأعوام الخمسة المقبلة

■ The Global Economy will grow by 3% in the Next 5 Years

International Monetary Fund Director Kristina Georgieva predicted that the global economy would grow at an annual rate of 3 percent over the next five years. "These levels are lower than the historical averages of 3.8 percent, which may put pressure on capital inflows," Georgieva said.

She added: Governments, especially in developing markets, will need to tighten fiscal policy to control debt and help inflation. Those governments will also face further tightening in financial conditions as inflation continues and could have an impact on capital flows.

The International Monetary Fund had lowered its forecast for global economic growth for 2023 and 2024 by about 0.1 percent in April, compared to its expectations in January, expecting the global economy to grow by 2.8 percent this year, and 3 percent in 2024.

Source (CNBC Arabic Website, Edited)



توقعت مديرة صندوق النقد الدولي كريستينا جورجيفا بأن ينمو الاقتصاد العالمي بمعدل سنوي 3 في المئة خلال الأعوام الخمسة المقبلة. وأوضحت جورجيفا أن "تلك المستويات أقل من المتوسطات التاريخية البالغة 3.8 في المئة بما قد يضغط على تدفقات رأس المال".

أضافت: ستحتاج الحكومات بشكل خاص في الأسواق النامية إلى تشديد السياسة المالية للسيطرة على الديون ومساعدة التضخم. كما ستواجه تلك الحكومات المزيد من التشديد في الظروف المالية إذ أن التضخم لا يزال مستمراً، ومن الممكن أن يكون هناك تأثيراً على تدفقات رأس المال.

وكان صندوق النقد الدولي خفض توقعاته لنمو الاقتصاد العالمي عن 2023 و2024 بنحو 0.1 في المئة في أبريل (نيسان)، بالمقارنة مع توقعاته في يناير (كانون الثاني)، متوقعا نمو الاقتصاد العالمي 2.8 في المئة العام الجاري، و3 في المئة عام 2024.

المصدر (موقع CNBC عربي، بتصرف)

■ الإمارات الذولى عربياً والـ 28 عالمياً في مؤشر الذكاء الاصطناعي

■ UAE Ranked First in the Arab World and 28th Globally in the Artificial Intelligence Index

The UAE ranked first in the Arab world and 28th globally in the Artificial Intelligence Index, issued by Tortoise Media, a global company with a global advisory board and experts in artificial intelligence from around the world.

The index aims to monitor developments related to artificial intelligence in 62 countries that have chosen to invest in it, as the revolution of this type of intelligence is expected to affect business, government, and society.

In the sub-rankings, the UAE ranked fourth in the criterion of infrastructure dedicated to artificial intelligence, 24th in government strategies supporting technology, 29th in the criterion of commercial enterprises, which focus on artificial intelligence, and 34th place in technology-related research.

Source (Alkhaleej Emirati Newspaper, Edited)



حلّت دولة الإمارات في المركز الأول عربياً و28 عالمياً في مؤشر الذكاء الاصطناعي، الصادر عن شركة "تورتواز ميديا"، وهي شركة عالمية تضم مجلساً استشارياً عالمياً وخبراء في الذكاء الاصطناعي من جميع أنحاء العالم.

ويهدف المؤشر إلى رصد التطورات المتعلقة بالذكاء الاصطناعي في 62 دولة اختارت الاستثمار فيه، حيث من المتوقع أن تؤثر ثورة هذا النوع من الذكاء في الأعمال والحكومة والمجتمع.

وفي التصنيفات الفرعية حلّت الإمارات في المركز الرابع في معيار البنية التحتية المخصصة للذكاء الاصطناعي، والمركز 24 في الاستراتيجيات الحكومية الداعمة للتكنولوجيا، والمركز 29 في معيار المشاريع التجارية، التي تركز على الذكاء الاصطناعي، والمركز 34 في الأبحاث المتعلقة بالتكنولوجيا.

المصدر (صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرف)

■ "مايكروسوفت" تحصل على الضوء الأخضر للاستحواذ على "أكتيفيجن"

■ "Microsoft" Gets Green Light to Acquire "Activision"

"Microsoft" has received court approval to go ahead with its \$69 billion deal to acquire "Activision Blizzard", beating an attempt by the U.S. Federal Trade Commission to block the biggest gaming-ever deal.

Judge Jacqueline Scott Corley's decision in San Francisco means Microsoft can go ahead with its merger with Activision before the July 18 deadline everywhere except the United Kingdom, which objected to the deal in May.

Microsoft announced a deal to acquire Activision to add a division of mobile and mobile games, a sector where Microsoft does not exist, as Activision owns subsidiaries, including King, the producer of Candy Crush games."

Source (Alkhaleej Emirati Newspaper, Edited)



حصلت شركة "مايكروسوفت" على موافقة المحكمة للمضي قدماً في صفقتها البالغة 69 مليار دولار للاستحواذ على شركة "أكتيفيجن بليزارد"، متغلباً على محاولة من قبل لجنة التجارة الفيدرالية الأمريكية لمنع أكبر صفقة في عالم صناعة الألعاب الإلكترونية على الإطلاق.

ويعني قرار القاضية جاكلين سكوت كورلي في سان فرانسيسكو أن "مايكروسوفت" يمكنها المضي قدماً لإتمام اندماجها مع شركة «أكتيفيجن» قبل الموعد النهائي في 18 يوليو (تموز) في كل مكان باستثناء المملكة المتحدة، التي اعترضت على الصفقة في مايو (أيار).

وأعلنت "مايكروسوفت" عن إبرامها صفقة للاستحواذ على "أكتيفيجن" لإضافة قسم لألعاب الهواتف والأجهزة المحمولة، وهو قطاع لا وجود فيه لمايكروسوفت، حيث تمتلك "أكتيفيجن" شركات تابعة لها بما فيها "كينج" المنتجة لألعاب "كاندي كراش".

المصدر (صحيفة الخليج الإماراتية، بتصرف)